

REFERAT FRA STYREMØTE 10.01.23

Tilstede: Hugo, Mikael, Dag-Steinar, Robert, Lars Tore

SAK 1. DEN NYE FORSKRIFTEN OM ORGANISERING AV LUFTROM

Forbundet har informert klubben om at vi kan sende inn en oversikt over de avtalene vi for tiden har med Værnes i forhold til luftsportsbokser. Dette oversendes faglig leder i NLF/HGPG, Trond Nilsen.

Hugo sender inn disse opplysningene etter kveldens møte.

SAK 2. SIKKERHETSDAG

Vi avventer fortsatt ulykkesrapporten fra **forbundet**. Klubben har nå ventet i over 2 år på at denne skal ferdigstilles.

SAK 3. SEKSJONSMØTE

Intet nytt å melde enda. Ser ut til å bli overlatt til det neste styret.

SAK 4. VÆRSTASJONER

Det er bestilt en ny. Denne har nå ankommet klubben. Kostnad på i overkant av 10000 kr. Det søkes om støtte for å dekke inn deler av dette. Deler av utgiftene er ikke betalt enda (moms).

SAK 5. UTSTYRSROMMET PÅ KLUBBHUSET BØR GÅES IGJENNOM AV KLUBBENS INSTRUKTØRER

Følges opp.

SAK 6. KLUBBENS VALGKOMITÉ FÅR BESKJED OM Å SETTE I GANG PROSESSEN MED Å FORESLÅ NYE STYREMEDLEMMER

Denne er satt i gang. De har allerede sendt inn innstillinger på styrerepresentanter.

SAK 7. KLUBBENS SNØSKUTER

Står hjemme hos Hugo. Hugo har sett på den i jula; justert choke, pluss sveisa et stag.

SAK 8. «FØGGELONGAN» JOBBER MED Å ARRANGERE EN TEMAKVELD I LØPET AV VINTEREN/VÅREN

Informasjon kommer når dette er klart.

SAK 9. ÅRSMØTE 2023

Vi satser på å avholde dette i mars måned, gjerne rundt 16. mars.

Hugo ringer Napoli for å booke rom.

Det må kjøpes inn premier.

SAK 10. NESTE STYREMØTE

6. februar klokka 2030

Referent: Lars Tore Strand